



嘉南中學

**HOPE CHRISTIAN HIGH SCHOOL**

*Jesus said to him, "I am the way, the truth, and the life. No one comes to the Father except through me."*

1242 Benavidez St., Sta. Cruz, Manila

Tel. No. 310-8071 to 75

May 19, 2020

School Memorandum  
No. **72** 2019-2020

Subject: **Meetings with Principal and Academic Heads**

Greetings, Parent-Partners and Guardians!

It has been our practice to hold our last meeting at the end of every school year. Aside from serving as a wrap-up of the school year, we do this to share the successes and challenges of your child's learning experiences, as well as to update each other on what to expect for the coming school year. Hope Christian High School stands with our global and local communities in transitioning to the "new normal". Our administrators and teachers, understanding the different situations of parents and students, are constantly collaborating to uphold our mission of quality Christian education that is relevant to the changes and challenges of the times -- which is evident in the latter half of our last term.

We are grateful to all of you for lending the much-needed academic and emotional support brought about by the sudden and extended suspension of our face-to-face classes to accomplish the remaining lessons and requirements. We thank God that, through this turn of events, our students were able to exercise their research, self-management, collaborative, and technical skills, together with the character traits of grit, conscientiousness, and empathy. The pandemic had left many of us with uncertainty and anxiety. There are more questions than answers and this has left some of us confused and undecided. When is the safest month to physically go back to school? What will be the impact of online learning to my children? How will the school proceed with the "new normal" in terms of assessment? Facilitation of learning? Engagement? Class structure? Teacher's contact time? What are the roles and expectations of parents in the new set-up? What infrastructure and requirements are needed?

We strongly believe that education should continue and we should not miss a year of our students' lives. What we need to work at is a sustainable program tailor-fit to the diverse needs and styles of our learners. With this, we need to collaborate more as partners in shaping our students to be Christ-like, responsible, caring, critical thinkers, and risk-takers. Let us jointly traverse new heights, explore new methods, and adjust to a shift in paradigm as we step into the "new normal" in education.

As partners, we value the "oneness of purpose", the trust, and the open communication that bind our ties all these years. May we once more invite you to join the meeting (this time it is your turn to use Zoom) with the school leaders led by our Principal on the following dates:

Dates		8:00AM	10:30AM	1:30PM
May-25	Monday	G12	G10	G6
May-26	Tuesday	Kinder	G11	G9
May-27	Wednesday	G8	G7	G5
May-28	Thursday	G4	G3	G2
May-29	Friday	G1	Junior Kinder	Toddler/Nursery
May 30	Saturday	Chinese Students		

**\* Advisers will inform the zoom ID and password the day before the meeting.**



嘉南中學

**HOPE CHRISTIAN HIGH SCHOOL**

*Jesus said to him, "I am the way, the truth, and the life. No one comes to the Father except through me."*

1242 Benavidez St., Sta. Cruz, Manila

Tel. No. 310-8071 to 75

---

Kindly mark these in your calendar:

A. Reservation for School Year 2020-2021: Ongoing until **June 5, 2020**

Please deposit online to **SECURITY BANK CORPORATION, HOPE CHRISTIAN HIGH SCHOOL, Account # 0521042526001.**

Please send proof of payment at **reservtion@hchs.edu.ph**.

B. Deadline for submission of Grant-in-aid: **June 5, 2020**

Refer to **www.hchs.edu.ph** for guidelines and downloadable form, send accomplished requirements pending report card to **grant@hchs.edu.ph**

C. Enrollment for School Year 2020-2021 – **June 18 - 30, 2020**

D. Orientation for Parents for SY 2020 - 2021 - **July 20 - 24, 2020**

E. Orientation for Students for SY 2020 - 2021 - **July 27 - 31, 2020**

F. Start of School Year 2020-2021 - **August 3, 2020 (Monday)**

As previously mentioned (school memorandum #70), we encourage all transactions to be made on-line as a precautionary measure to contain and to prevent the spread of virus. Details for enrollment and orientation will be posted by June 15, 2020. For other inquiries please write to us through: [info@hchs.edu.ph](mailto:info@hchs.edu.ph) or message through the school's official FB page: <https://www.facebook.com/Hope.Christian.High.School>

Please bear with us as we need to comply with the local and national government's recommendation to allow us to physically return to school. We are currently on a work from home setup. Rest assured, your welfare is our priority and service is our commitment.

Thank you and God bless you all.

Yours,

Angeline Tan-Tiller  
Principal



嘉南中學

HOPE CHRISTIAN HIGH SCHOOL

Jesus said to him, "I am the way, the truth, and the life. No one comes to the Father except through me."

1242 Benavidez St., Sta. Cruz, Manila

Tel. No. 310-8071 to 75

备忘录编号 72

2019-2020 学年度

**主旨：家长、学校行政人员联席会议**

亲爱的家长们、监护人：大家好！

每一学年结束时举行家长会议乃为本校原有的惯例。如此做法除了为一学年作总结外，并想藉此与您分享您子女学习经历中的成就和挑战，同时更新彼此对即将来临新学年的期望。嘉南中学与全球并本地社区一齐过渡走向“新常态”，本校行政人员和教师们理解家长及学生们的不同情况，不断地协作维护学校的使命 - 提供优质的基督教教育以符合这多变和挑战的时代，这在本学年的后半段很明显突出了。

由于正常面授课程突然宣告暂停且延长，学校非常感谢您提供急需的学术及情感方面的支持，始得以完成剩余的课程要求。学校也感谢上帝，通过这一转变让学生能够锻炼他们的探究、自我管理、协作及技术技能，并培养了品格方面的毅力、尽责和同理心。此一流行病给大家带来了许多不确定性和焦虑，问题多于答案，这让一些人感到困惑和犹豫不决。什么时候是最安全的月份才能回到学校上课？线上学习对我的孩子有何影响？学校将如何在“新常态”之下进行评估？促进学习？参与？班级结构？老师们的联络时间？在新状态中父母的角色和期望又是什么？需要哪些基础设施和要求？

我们坚信教育应该继续下去，不应荒废学生的一年学习生活。我们所需要的便是一套适合学习者不同需求和风格的持续性计划。如此，学校需要您来进行更多的合作，以期塑造我们的学生成为基督模样的有责任感，有爱心、富有批判性的思想和勇于冒险。当我们步入教育的“新常态”时，让我们共同跨越新高度，探索新方法，以适应典型的转变。

作为合作伙伴，学校重视多年来维系我们关系的“同一目标”、信任和开放的交流。我们愿意再一次诚邀您于以下日期参加与学校行政人员之会议(此次轮到您使用“ZOOM会议”软件)：

日期		上午 8:00	上午 10:30	下午 1:30
5月25日	星期一	12年級	10年級	6年級
5月26日	星期二	幼兒大班	11年級	9年級
5月27日	星期三	8年級	7年級	5年級
5月28日	星期四	4年級	3年級	2年級
5月29日	星期五	1年級	幼兒中班	幼兒小班/ 小小班
5月30日	星期六	中國學生		



嘉南中學

**HOPE CHRISTIAN HIGH SCHOOL**

*Jesus said to him, "I am the way, the truth, and the life. No one comes to the Father except through me."*

1242 Benavidez St., Sta. Cruz, Manila

Tel. No. 310-8071 to 75

\*識別號碼及密碼將由級任導師於會議前一天發放。

請將下列重要日期標記在您的日曆裡：

A.新學年度(2020-2021)預訂額位，即日起至2020年6月5日止。

請將預訂費存入嘉南中學帳戶：HOPE CHRISTIAN HIGH SCHOOL

帳號：0521042526001

銀行：SECURITY BANK

請將存款單發傳至：reservation@hchs.edu.ph

B.助學金申請截止日期：2020年6月5日

請參閱嘉南中學網站([www.hchs.edu.ph](http://www.hchs.edu.ph))申請細則並下載申請表格，完成填寫後請提交到 [grant@hchs.edu.ph](mailto:grant@hchs.edu.ph)

C.新學年度(2020-2021)註冊日期：2020年6月18-30日

D.新學年度(2020-2021)家長說明會：2020年7月20-24日

E.新學年度(2020-2021)學生說明會：2020年7月27-31日

F.新學年度(2020-2021)開學日期：2020年8月3日(星期一)

如前所述(備忘錄列號70)，學校作為預防措施，並遏制和防止病毒的傳播，鼓勵以線上作交易等事。有關註冊和說明會細則將於6月15日前公布。如有其它查詢，請通過 [info@hchs.edu.ph](mailto:info@hchs.edu.ph) 或通過學校的官方臉書頁面 <https://www.facebook.com/Hope.Christian.High.School> 留言。

讓我們一起忍受著，因我們需要遵循國家和地方政府的建議，允許我們實際返回學校上課。學校目前正是在家工作的情況。請放心，您的福利將是我們的首要任務，服務也是我們的承諾。

校長 陳惠玲 佈

2020年5月19日